
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SSDK KARLSHAMN

Datum: 2024-01-09

Plats: Svaneviks Bryggförening

Närvarande: Mattias Borgkvist, Markus forsberg, Lina Danerklint, Sabina Ringius, Jerry
Lilja, Pontus Ahlenlöf, Mattias Päretalo, Joakim Nilsson

1. Öppnande av mötet
- Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Protokolljusterare
- Lina valdes till protokolljusterare.

3. Inkomna skrivelser
- Inbjudan till havsresan 2024 från SCSC. Mattias B publicerar information i

infomail.

4. Utgående skrivelser
- Mailutskick, infomail innehållande: påminnelse medlemsavgift, inbjudan

årsmöte, höjd avgift för långresa med båten, avgift för att ha tillgång till syre
och helium samt info från SCSC.

5. Ekonomi
- Väggabadet höjer taxan. Från 9 kr till 9,50 kr per timme och bana.
- Vi går igenom styrelsens förslag till ekonomisk plan 2024 inför årsmötet.

Mattias B presenterar förslag på att visa olika “konton” för kompressorboden
och båten, för att visa hur mycket klubben måste skjuta till för att hålla de
priser vi har på ex medlemsavgifter och utfärdsavgifter.

- Markus tar fram ekonomisk plan med konton enligt ovan och skickar ut till
styrelsen för översyn innan årsmötet.

- Vi beslutade att sätta av pengar så att vi om 10 år har pengar till ny
kompressor.

- Vi beslutade att sätta in pengar på ett konto med högre ränta. Markus gör detta.
- Vi beslutade att för 2024 sätta av en summa för styrelsen, till fika, mat osv.
- Vi beslutade att för 2024 sätta aven summa för klubbens trivselaktiviteter.
- Vi beslutade att under 2024 sätta av en summa för underhåll av båten Moby.
- Vi beslutade att från och med 2024 höja utfärdsavgiften med Moby, långresa.

Vi beslutade att från och med 2024 ta ut en avgift för tillgång till anläggningen
för att fylla syre och helium.

6. Dykning
- Dykplanering 2024. Sabina ansvarar för klubbdyken 2024 efter samma

upplägg som 2023.
- Väggabadet. 22 har i dagsläget anmält intresse att vara med på lista.

7. UV-rugby



- Relativt lågt deltagande, flera som tränar sporadiskt. Samarbete med
Karlskrona, Kristianstad och Osby. Axel Kilsäter, vår enda junior tränar dock
ihärdigt och åker iväg på läger osv. Joakim pratar med Uv-rugby team i
Karlskrona om träning osv i Karlshamn. Det verkar stå still i Karlskrona.

8. Fridykning
- Läggs på is just nu. Styrelsen har några idéer på hur vi tar det vidare i

framtiden.

9. Utbildning.
- Jerry jobbar vidare med en plan för 2024.
- Utbildning ser ändå ut att vara OK för 2023.

10. Kompressorboden
- Nytt elektroniskt lås. Faktura betald.
- Per Eriksson, har servat kranen på den cylindriska oxyboxen.
- Markus fakturerar Oxygen och helium, har fått underlag från Mattias P.
- Vi beslutade att teckna en tilläggsförsäkring av Folksam, via RF på lösöret i

KB.

11. Båtarna
- Vi beslutade att inte köpa in ett ankarspel till Moby.
- Större översyn av Moby behöver göras under 2024.
- Beslut att ta upp frågan om Svarten ska avyttras på årsmötet.

12. Hemsida
- Domänen förnyad.

13. Trivsel
- Lyckat trettondedagsdyk. Vi beslutade att göra det till tradition.

14. Åtgärdspunkter

Mattias B
240109: Infomail som Havsresan 2024.
240109: Lägg upp info om uppdaterade avgifter (Moby och “nitrox-kort”) på
hemsidan.
240109: Lägg upp info om Alexander Lepinen, dykläkare på hemsidan.
Markus
220913: Upprätta lista på vilka som har nycklar till Moby.
231128: Förbered ekonomin till årsmötet.
231128: Förbered uppdaterad och prioriterad lista för åtgärder Moby till årsmötet.
240109: Fakturera Oxygen och Helium snarast.
240109: Teckna försäkring för lösöre i KB, via RF/Folksam.
240109: Starta sparkonto med högre ränta.
Mattias P
231128: Lämna in trasig regulator till Tenglin.
231128: Ta reda på pris för service-kurs booster.
240109: Kolla upp med Fredrik Gungård om vi kan bygga ett eget ankarspel.
Sabina
240109: Gör klart klubbdyksplanering 2024 snarast.



Lina
240109: Fixa smörgåstårta till årsmötet.

15. Övrigt
- Alexander Lepinen, dykläkare i Växjö är medlem i klubben. Mattias B lägger

upp info med priser på hemsida.
- Förbereda årsmöte:

- Beslut att proposition, verksamhetsplan och verksamhetsberättelse
förberedda av Mattias B.

16. Nästa möte
- Årsmötet, 19:e mars 18:30 i Bryggföreningens lokal.
- Vi beslutade att bjuda på smörgåstårta på årsmötet. Lina fixar beställning.

Mattias B tar in anmälningar.

17. Avslutande av mötet
- Ordförande avslutade dagens möte.

………………………………………. ……………………………………….
Mattias Borgkvist Sabina Ringius
Ordförande Sekreterare

……………………………………….

Lina Danerklint
Justerare


